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Γραφείο Δημάρχου               Άγ. Δημήτριος, 20/5/2020  
 

Προς  
• Πρόεδρο του ΔΕΔΔΗΕ   
  κ. Νικόλαο Μπακατσέλο 
• Διευθύνοντα Σύμβουλο του ΔΕΔΔΗΕ   
  κ. Αναστάσιο Μάνο 
________________________________________________________ 
 
ΘΕΜΑ: Ανάπλαση του Υποσταθμού Ν. Σμύρνης του ΔΕΔΔΗΕ 

________________________________________________________ 
 
Κύριοι, 
 
Με την παρούσα επιστολή επανερχόμαστε σε ένα θέμα που κατά το παρελθόν έχει τεθεί 
κατ’ επανάληψη, τόσο από προηγούμενες διοικήσεις του Δήμου, όσο και από τη δική μας, 
με αντίστοιχα έγγραφά μας από τις 23-5-2011 (αρ. πρ. 15719) και από τις 25-7-2016 
(αρ.πρ. 25483). 
 
Πρόκειται για τη λειτουργία του Υποσταθμού Ν. Σμύρνης της ΔΕΗ, που επισημαίνουμε ότι 
βρίσκεται εντός των γεωγραφικών ορίων του Δήμου Αγίου Δημητρίου, σε μια πυ-
κνοκατοικημένη περιοχή και γειτνιάζει με πολλές σχολικές μονάδες (1 λύκειο, 2 γυμνάσια, 
3 δημοτικά, 2 νηπιαγωγεία) με όποιες συνέπειες μπορεί να έχει το γεγονός αυτό για το πε-
ριβάλλον και τη δημόσια υγεία.  
 
Σε προηγούμενες επαφές που έγιναν μεταξύ του Δήμου Αγίου Δημητρίου και της ηγεσίας 
της ΔΕΗ και των εκάστοτε Υπουργών, στην πολιτική ευθύνη των οποίων ανήκε η επιχεί-
ρηση, είχε τεθεί αρχικά το θέμα της απομάκρυνσης του Υποσταθμού, προοπτική που 
εκτιμήθηκε ως ανεφάρμοστη, λόγω της στρατηγικής σημασίας του για ένα πολύ μεγάλο 
τμήμα της Αττικής, και στη συνέχεια το θέμα της υπογειοποίησής του με παράλληλη 
περιβαλλοντική ανάπλαση του υπεράνω χώρου, προοπτική που θεωρήθηκε και από 
τις δύο πλευρές ως εφικτή, αλλά υψηλού κόστους.  
 
Έκτοτε, δεν υπήρξε καμία ενέργεια. 
 
Η λειτουργία του υποσταθμού του ΔΕΔΔΗΕ στον Άγιο Δημήτριο συνεχίζεται κανονικά, ό-
μως πέραν της σημαντικής του συμβολής στην ενεργειακή επάρκεια μιας ευρύτερης περι-
οχής, εξακολουθεί να αποτελεί στοιχείο περιβαλλοντικής υποβάθμισης και πιθανόν 
και κίνδυνο για τη δημόσια υγεία και λόγω παλαιότητας των εγκαταστάσεων και λόγω 
της υφιστάμενης ακτινοβολίας, οι επιπτώσεις από την οποία, δυστυχώς μέχρι σήμερα, δεν 
έχουν ερευνηθεί πλήρως. 
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Παράλληλα διαπιστώνουμε ότι αντίστοιχοι υποσταθμοί σε διάφορες περιοχές, έχουν 
εκσυγχρονιστεί, όπως ο νέος υποσταθμός στους Αμπελόκηπους και άλλοι μικρότεροι, 
που λειτουργούν εντός κτιρίων (Αριστείδου, Κατεχάκη, Παγκρατίου), ενώ έχουν ήδη εντα-
χθεί στο ΕΣΠΑ και ξεκινούν οι υποσταθμοί σε Ίλιον, Κερατέα και Χανιά. 
  
Επισημαίνοντας τη σπουδαιότητα που έχει το θέμα για μια ιδιαίτερα υποβαθμισμένη περι-
οχή της πόλης μας, θεωρούμε αναγκαίο να επανεξετασθεί το έργο της υπογειοποίησης 
των εγκαταστάσεων του υποσταθμού Ν. Σμύρνης -κατ’ ουσίαν Αγίου Δημητρίου-, του 
ΔΕΔΔΗΕ, στο πλαίσιο της πολιτικής της εταιρείας για τον εκσυγχρονισμό του Ηλεκτρικού 
Συστήματος της χώρας και παρακαλούμε να προγραμματίσετε μία συνάντηση μαζί 
μας, για να έχουμε μια πιο διεξοδική συζήτηση για το όλο ζήτημα. 
 
Για κάθε επιπλέον πληροφορία ή απαιτούμενη ενέργεια είμαστε στη διάθεσή σας.-  
 
         
                 
                Με εκτίμηση,     
 
 

                 Η Δήμαρχος 
 

 
Μαρία Ανδρούτσου  
 
 
 


